
Referat elevråd 22.sept

Sak 7- 2019/20

Evaluering bruk av hukken

Det fungerer dårleg med å dele gutar/jenter i hukken. Mange flyttar seg til

leikehytta for å vera saman slik at hukken ofte er tom. Elevrådet bestemmer då

at hukken skal få vera for begge kjenn utanom mån, tys, tors og fredag siste

friminutt. Det er hengt opp ny liste på døra og i klasserommet. Dette prøver me

fram til haustferien.

Sak 8- 2019/20

Morgonsamling fredag

Elevane førebudde seg på info og presentasjon av elevrådet. Dei skal også

markere at det er viktig med refleks. Dei skal ta på refleksar, sløkke lyset og lyse

med lommelykt. Deretter viser me film.

Mathias og lngelina er programvertar.

Sak 9- 2019/20 Andre saker.

lngelina fekk innspel til vernerunden 30.sept: dissestativ, klatrestativ, spikar i

gymsalen.

Fotballbana: Dersom det er nokon som speler proff og loff er det ikkje lov å

jage dei vekk for å spele kamp. Då må ein vente eller bli med på leiken. Då skal

ein vera på banehalvdelen mot bedehuset. Det er lov å bruke den andre delen

dersom den er opptatt. Stikkball er også ein balleik som kan vera på fotballban

då dei kan bruke halve bana dersom der er ledig. Dei som kjem først og startar

ein balleik skal ikkje bli jaga bort.

Referent Bjorghild
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